
Notulen Deelraad Harlingen  

  

Datum:  30 oktober 2023  

Lokaal:  111  

Tijd:  17.00 uur  

    

  
Aanwezig:  
Personeelsgeleding: Harmen van Aurich- Dumas, Marjan van Zanden, Nikita Judkins, 
Maartje Wielenga.  
Bevoegd gezag: Geu Luik, Alske de Haan, Hille Saakstra.  
Oudergeleding: Eric Elsinga, Jennifer Steevensz.  
Leerlinggeleding: Thomas Hoekstra.  
Afwezig met kennisgeving: Sara Ahmar  
  

1. Opening  
Nikita opent de vergadering om 17:05 uur. Voorstelrondje in verband met het 
aanschuiven van ons nieuwe lid van de oudergeleding: Jennifer Steevensz.   
  

2. Mededelingen vanuit de leerlingengeleding  
Geen mededelingen. De leerlinggeleding geeft aan dat het plannen van de 
vergaderingen moeizaam verloopt. Leerlingen komen niet opdagen als er een 
vergadering is. Bovendien stoppen er komend schooljaar veel leerlingen met de 
leerlingenraad. Er zitten acht à negen leerlingen in de leerlingenraad. Werving van 
nieuwe leerlingen is een belangrijk speerpunt dit schooljaar. Thomas gaat met meneer 
Luik in gesprek om de knelpunten te bespreken.   
  

3. Mededelingen vanuit de oudergeleding  
Ouders zijn geïnteresseerd in het tevredenheidsonderzoek. Het verzoek wordt gedaan 
om de ouderraad een actievere rol te geven.   
  

4. Mededelingen vanuit de personeelsgeleding  
De personeelsgeleding van de deelraad gaat komende vrijdag, drie november, een 
cursus volgen met betrekking tot de financiën. De cursus is inmiddels gevolgd samen 
met drie geïnteresseerde collega’s en twee teamleiders.     
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  



  
5. Agenda + notulen vorige vergadering   (bijlage 1)  

Punt 6: organisatie moet zijn stage. Aanvulling: er wordt vanuit de organisatie wel 
gevraagd om personeel vanuit school in te zetten. Dit wijkt af van de eerdere 
afspraken.   
Punt 11: op basis van het activiteitenplan van de deelraad wordt gekeken naar de 
taakuren. Op basis van dit activiteitenplan wordt akkoord gegaan met het voorstel.  
Punt 16: de laatste zin met de vraag moet eruit.  
Punt 17: Marjan moet nog een aantal punten aandragen.   
Punt 20: Vraag over de grafische rekenmachine komt terug op de agenda.   
Voor de vakantie is een gesprek geweest met een cateraar. Deze week hoort   
het MT meer. De tweede optie is de Jumbo. Die zou intern dan broodjes   
kunnen verkopen. Wat zou er dan aangeboden worden vanuit de Jumbo? We   
hebben een gezonde school. De deelraad adviseert om de communicatie richting 
ouders helder te houden.   
PTA Duits klas 4 mavo waarom komt het onderdeel leesvaardigheid drie keer terug in 
het PTA? Het is een advies dus dit mag.   
Wordt het oudertevredenheidsonderzoek ook gedeeld met de ouderraad? Het MT 
zoekt uit wie het aanspreekpunt wordt.   

  
6. Mededelingen/ingekomen stukken deelraad  

Er is een vraag over de LIO-coaching binnengekomen. Hoe is de taakomschrijving 
vastgesteld? Hoe wordt de compensatie vormgegeven? Welke afspraken zijn er met 
Frosk? Er is nu onduidelijkheid over de invulling van de vervangende taken. In de 
formatiekaart staat een compensatie in lessen voor een LIO-coach. Je gaat zes 
klokuren minder lessen geven. Twee uren zijn voor de coaching. Vier uren komen vrij 
voor taken die een coach snel kan laten vallen. Het is voor het bevoegd gezag lastig 
om hier nu op te reageren. De vragen die bij het bevoegd gezag ontstaan zijn: wat is 
de status van een ingezonden stuk? Wat is de procedure? Zoekt de deelraad dit uit of 
moet het bevoegd gezag hier iets mee? De deelraad kan een reactie geven aan 
degene die het instuurt of het komt op de volgende vergadering terug. Deze vraag 
wordt doorgeschoven naar de volgende vergadering.   
  

7. Mededelingen directie  
Geen mededelingen.  
  

8. Evaluatie formatie (n.a.v. formatieplan) 2022-2023 (bijlage 2) 
 Informatie  

Er zijn documenten toegevoegd die het tijdspad schetsen op stichtingsniveau. Verder 
geen inhoudelijke vragen.   

  
9. Cijfers instroom 2023-2024     (bijlage 2) 
 Informatie  

Geen vragen.  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  



  
  
  
  

10. Gerealiseerde onderwijstijd 2022-2023  (bijlage 3) 
 Informatie  

De deelraad vraagt zich af of wij voldoen aan de onderwijstijd? Ja. Is er een overzicht 
per afdeling hoe dit gerealiseerd wordt? Het bevoegd gezag geeft aan dat dit niet 
bestaat. Er valt namelijk meer onder de onderwijstijd dan alleen lessen. Een excursie 
hoort hier bijvoorbeeld ook bij. De verantwoording wordt alleen op aanvraag van de 
inspectie gedaan.   
  
Er is AVG gevoelige informatie gedeeld met de deelraad. Het bevoegd gezag geeft aan 
dat hier moet vertrouwelijk mee om moet worden gegaan het had niet op deze manier 
verstuurd moeten worden.  
  
 Is er iets afwijkends aan de cijfers? Het bevoegd gezag geeft aan dat 95,1% van de 
lessen doorgaat. Zijn HIL-uren meegerekend? HIL-uren worden buiten beschouwing 
gelaten. Dit wordt uitgezocht door het bevoegd gezag.  
  
 Is de uitval bij bepaalde klassen ook punt van gesprek bij het MT? Het bevoegd gezag 
geeft aan dat je niet overal beleid op kunt voeren omdat je niet weet of en bij welke 
klassen calamiteiten gaan plaatsvinden. Het is altijd maatwerk. Er worden soms ook 
extra lessen ingezet om uitval op te vangen. Dit is bijvoorbeeld vorig schooljaar bij 
natuurkunde gebeurd.  
  

  
  

11. T&O       (bijlage 4) 
 Instemming  

Klopt het aantal uren wel? In de tabel is te zien dat er 1,5 uur minder gegeven wordt. In 
de oude situatie was de flexles gekoppeld. Dat betekent dat er twee klassen bij een 
flexles zaten. De collega’s wilden graag voor elke klas een aparte flexles.   
  
De onderwijstijd gaat wel naar beneden? Ja, de onderwijstijd gaat naar beneden met 
1,5 uur. Formatief gaat er geen tijd vanaf. De flexlessen zijn docentgestuurd. Mogen wij 
een correcte tabel ontvangen? Geen namen van collega’s benoemen in een plan.   
  

12. Deskundigheidsbevordering    (bijlage 5) 
 Instemming  

Dit is een aanpassing in de cao. Het verzoek is gedaan aan het MT om met een 
voorstel te komen. Vereiste was om zo weinig mogelijk lesuitval te veroorzaken. De 
scholingen zijn nog niet bekend. Na instemming komt een rooster.   
  
Wat als de werknemer vrij is op die dag? Als het een vrije dag is wordt de werknemer 
geacht, naar rato, aanwezig te zijn.    
  
Er worden geen nieuwe momenten aan de jaaragenda toegevoegd om lesuitval te 
voorkomen.  De deelraad vraag zich af wie gaat bepalen welke cursussen er komen? 
Wordt er personeel bij betrokken? Het bevoegd gezag geeft aan dat het gaat om 
basisvaardigheden en curriculum herziening. Workshops en cursussen moeten passen 
bij een van deze onderwerpen.   

  
  



13. Buitenlandse reizen     (bijlage 6) 
 Instemming  

Geen opmerkingen.  
  

14. Schoolkosten      (bijlage 7) 
 Informatie  

Moet de oudergeleding ook inzicht krijgen in de cijfers? Een overzicht van wat is er 
binnengekomen en wat is er uitgegaan? Wordt door het bevoegd gezag geregeld voor 
de volgende vergadering.  Kunnen de kosten die op de website staan wat duidelijker 
omschreven worden? Het document dat op de website staat roept vragen op. Het 
servicebureau zou een specificatie van deze kosten moeten kunnen leveren. Het zou 
kunnen zijn dat de 30 euro wat minder duidelijk gespecifieerd kan worden dan de 
andere grotere bedragen.   
  

  
15. Vensters van verantwoording   (bijlage 8) 
 Informatie  

Dit zijn de voorlopige resultaten. Verder geen opmerkingen.  
  

16. Medezeggenschapsreglement  2023-2024 (bijlage 9) 
 Instemming  

Geen opmerkingen.   
  

  
17. Activiteitenplan deelraad Harlingen 2023-2024 (bijlage 10) 
 Instemming  

Geen opmerkingen.  
  

18. Jaarverslag deelraad Harlingen 2022-2023  (bijlage 11) 
 Instemming  

Geen opmerkingen.  
  

19. Vragen aan de directie  
• NPO gelden: De deelraad had begrepen dat het CvB hier tijdens de 
vergadering uitleg over zou geven. Het CvB is dit nog steeds aan het uitzoeken. 
Ook vanuit de oudergeleding is er interesse in hoe de gelden zijn uitgegeven. 
Het bevoegd gezag geeft aan dat het geld niet alleen voor achterstanden maar 
ook voor welbevinden bedoeld is. Dit agendapunt wordt doorgeschoven.   
• Wanneer kunnen er cijfers ingevoerd worden in Magister? De beheerder van 
Magister is ziek. Er zit vertraging op dus een datum kan niet gegeven worden. 
De deelraad heeft het bevoegd gezag gevraagd om een mailtje naar ouders te 
sturen om aan te geven dat hier aan gewerkt wordt. Hert probleem is inmiddels 
opgelost.   

  
20. Rondvraag  

• Komt er een interim? Daar is bij het MT niks over bekend.  
• Er is een enquête gestuurd vanuit de deelraad over de surveillance. Het 
verzoek is om de teamleiders hier voortaan van op de hoogte te stellen.   
• De bestuurder geeft aan dat als de deelraad het gevoel heeft dat het 
taakbeleid herzien moet worden, de deelraad de vrijheid heeft om dit met een 
groepje collega’s op te pakken. Het doel zou wel moeten zijn een financieel 
betaalbare school.   
• Is er ook een cursus beschikbaar voor de leerlinggeleding van de deelraad? 
Het LAKS biedt hele leuke cursussen aan. Dit is zeker mogelijk.   

  



21. Sluiting  
Nikita sluit de vergadering om 19:43 uur.   

 


